

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. CXXVIII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

- I CAP. CXXVIII. In huius virtutum
 æstimatione iam pridem iudicia ciuitatis cum
 iudiciis principis certant, neque nouus hic
 mos senatus populique Romani est, putandi,
 quod optimum sit, esse nobilissimum. nam
 & illi antiqui, ante primum bellum Puni-
 cum, abhinc annos ccc, Ti. Coruncanium,
 hominem nouum, cum aliis omnibus hono-
 ribus, tum pontificatu etiam maximo, ad
 2 principale extulere fastigium; & equestri lo-
 co natum Sp. Caruilium, & mox M. Cato-
 nem, nouum etiam Tusculo urbis iniquili-
 num, Mummiūque Achaicum in consula-
 tus, censuras, & triumphos prouexere, &
 qui C. Marium, ignota originis, vsque ad
 sextum consulatum sine dubitatione Romani
 nominis habuere principem; & qui M. Tul-
 lio tantum tribuere, vt pæne adsentatione
 sua, quibus vellet, principatus conciliaret;
 3 quique nihil Asinio Pollioni negauerunt,
 quod nobilissimis summo cum sudore conse-
 quendum foret; profecto hoc senserunt, in
 cuiuscumque animo virtus inesset, ei pluri-
 4 mum esse tribuendum. Hæc naturalis exem-
 pli imitatio ad experiendum Seianum, Casa-
 rem; ad iuuanda vero onera Principis, Seia-
 num protulit; senatumque & populum Rom.
 eo produxit, vt quod usu optimum intelligit, id
 in tutelam securitatis suæ libenter aduocet.

CAP.

vr
gu
icu
tyi
vit
ci
qua
me
Tu
non
qua
mo
stru
rud
rece
exap
triu
Quo
nato
face
que
per
to
mar
rum
filio
pati
rim